
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/12829.

Benyújtás dátuma: 2020-09-09 13:45

Parlex azonosító: 1HCHB6500001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Szabó Timea (Párbeszéd) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Köze volt-e a Miniszterelnök Úr főtanácsadójának a 
lélegeztetőgépek beszerzéséhez? " 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Sajtóhírek  szerint  az  Ön  nemzetközi  főtanácsadójának,  Rahói  Zsuzsannának  a  húga  volt  az
ügyvezetője a Fourcardinal Tanácsadó Kft.-nek, amely a tavaszi, durván túlárazott lélegeztetőgépek
beszerzéséért  felelt.  Ez  a  cég  2016-ban  182,4  millió  forintért  nyitott  egy  kereskedőházat
Egyiptomban, amelyet nem sokkal később be is zártak. Most, áprilisban pedig 17 milliárd forintot
tehettek zsebre a darabonként 17 millió forintba kerülő lélegeztetőgépekért. Tisztelt Miniszterelnök
Úr, kérem, hogy válaszoljon ezzel kapcsolatban a következő kérdésekre! 

Miért  az  Ön  főtanácsadójához  köthető  cégnek  fizettek  ki  ennyi  pénzt;  nem  érzi-e
összeférhetetlennek ezt? 

Ön  szerint  rendben  van-e  az,  hogy  adófizetői  pénzből  az  átlagár  duplájáért  szereztek  be
lélegeztetőgépeket? 

Egy korábbi írásbeli kérdésemre a Külgazdasági és Külügyminisztérium megerősítette, hogy hoztak
be az országba olyan egészségügyi eszközöket, amelyek nem rendelkeztek a forgalomba hozatalhoz
szükséges CE-minősítéssel. Ön szerint nem veszélyezteti-e a magyarok életét, hogy nem megfelelő
eszközökkel gyógyítják őket? 

Tisztelettel várom válaszát!


